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Raadsplein besluitvormend 
 
Vergadering d.d. 17 december 2018 
Locatie Raadzaal 
Aanvang 19.30 
Eindtijd 21.00 
Voorzitter H.J. Meijer 
Griffier/secretaris A.B.M. ten Have 
 
Aanwezige leden Belt, Ruben van de, Ben Ali Ahlaq, Youcef, Bijleveld - 

Klaassen, Evelina, Boer, Jan Wietse de, Boersma, Margriet, 
Brink, Jan, Bruggenkamp, Silvia, Campen, Thom van, Elfers, 
Leo, Finies, Norman, Geerling, Brammert, Hof, David, Klappe, 
Ron, Klundert - Schoenmacker, Annemee van de, Kok, 
Jolanda, Leest, Margriet, Mulder, Marcel, Nabers, Jan, 
Noorda, Eildert, Oude Egbrink, Mart, Paauw, Sonja, Pasman, 
Guido, Paus, Remko de, Pelman, Patrick, Raap, Jacob, 
Rikkert, Sylvana, Rots, Gerdien, Satoor de Rootas, Jeffrey, 
Slijkhuis, Jan, Sluijer, Bert, Stoorvogel - Bergman, Ruth, 
Wijnen, Hans, Willegers, Johran, Wolthof, Patty 
 

Afwezige leden Bruggen, Claudia van, Elshof - Rook, Jolien, Hartman, 
Lennart, Mulder, Reinier, Spaans, Arjan 
 

  
 

1. Mededelingen  
- Er is bericht van verhindering van de leden Elshof, Hartman, Van Bruggen, Spaans en R. 
Mulder. 
 
- Ingesproken wordt door de heren Ten Berge en Schafer over het tekort aan 
woonwagenstandplaatsen in Zwolle. De inspraaktekst is aan de agenda toegevoegd. 
Wethouder Anker geeft aan dat er na de kerst gestart wordt met een behoefteonderzoek 
en dat aan de hand daarvan gekeken gaat worden met de corporaties wat er gerealiseerd 
kan worden. Dat zal wel iets meer tijd kosten dan de gevraagde twee maanden. 

1.a. In Memoriam  
- De burgemeester spreekt een In Memoriam uit in verband met het overlijden van mevr. 
Selma Wijnberg.  

2. Vaststelling agenda  
Op verzoek van de fracties van de SP en de PvdA wordt punt 15, Verordening re-integratie 
Participatiewet, van de agenda afgevoerd. Een gewijzigd voorstel zal in januari opnieuw 
worden voorgelegd.  

2.a. Afscheid raadslid D66  
Afscheid wordt genomen van Jan Brink, die zijn ontslag heeft ingediend als raadslid.  

2.b. Onderzoek geloofsbrieven nieuw raadslid D66  
De raad benoemt een commissie onderzoek geloofsbrieven, bestaande uit de heren 
Geerling (voorzitter), Pasman en Raap. 
De commissie heeft de geloofsbrieven van het nieuwe raadslid, Mark Oldengarm, 
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onderzocht en akkoord bevonden en adviseert de raad Mark Oldengarm toe te laten als lid 
van de gemeente raad. De raad stemt hier mee in. 

2.c. Beëdiging nieuw raadslid D66  
Door het afleggen van de belofte wordt dhr. Oldengarm beëdigd als nieuw raadslid.  

3. Bekrachtiging geheimhouding  
De raad bekrachtigt de geheimhouding op de informatienota Informatie 
Jeugdhulpaanbieder.  

4. Mondelinge vragen te stellen door raadsleden  
- Vragen van de VVD over het niet terugplaatsen van afvalbakken Wethouder Dogger 
antwoordt dat bij dit onderwerp, weghalen en weer terugplaatsen van afvalbakken, gebruik 
is gemaakt van de zgn beslisboommethodiek. Dat werkt goed, vooral ook omdat er daarbij 
ruimte is voor maatwerk. 
Samen met de ROVA en de wijkbeheerders wordt er momenteel goed gemonitord en 
worden er waar nodig bakken bijgeplaatst. Ook wordt er in de Aalanden een pilot gestart 
met gescheiden inzameling bij afvalbakken. 
Op basis van de monitoring en de uitkomsten van de pilot komt de wethouder direct na de 
zomer met een vervolgvoorstel naar de raad. 
- Vragen van de PvdA over vliegveld Lelystad Wethouder Dogger stelt dat het college nog 
geen reactie heeft op het nieuwe luchthavenbesluit van de minister. Daarvoor dienen eerst 
de consequenties geanalyseerd te worden. De wethouder wil ook het debat in de Tweede 
Kamer hierover afwachten. Tot die tijd houdt de wethouder vooralsnog vast aan de 
afgesproken koers samen met de regiogemeenten. De wethouder wil nu niet ingaan op 
als/dan vragen. 
- Vragen van de SP over hek KPN gebouw Pieter Steynstraat. 
Wethouder stelt vooraf dat een hekwerk met stroom in een kinderrijke buurt niet wenselijk 
is. Toch kun je overtreders niet zo maar aanpakken. Voor er een handhavingstraject 
gestart kan worden is de gemeente verplicht eerst te onderzoeken of de overtreding 
gelegaliseerd kan worden. Dat wordt nu onderzocht en daarover moet het college nog een 
besluit nemen. De gemeente is momenteel in gesprek hierover met KPN. Het gebouw 
voldoet, wat betreft gebruik en risico, nog steeds aan de diverse vereiste vergunningen en 
regels, met uitzondering van het nieuwe hek. Hiervoor is overigens een 
bestemmingsplanwijziging nodig. 
Mocht legalisering van het hek niet mogelijk zijn, dan zal van gemeentewege worden 
opgetreden.  
De wethouder zal de raad in januari berichten over het vervolg. 

5. Ingekomen stukken  
- Allereerst wordt ingesproken op de informatienota Nieuwbouw Emmauslocatie Berkum 
door achtereenvolgens mevr. Walgien, en de heren Jansen en Vullers. Deze laatste 
spreekt namens de wijkvereniging. 
De inspraakteksten zijn aan de agenda toegevoegd. 
- Ook wordt ingesproken door de heer Schelhaas op de informatienota over overstappen 
zorgverzekering. Hij spreekt in op persoonlijke titel. Ook zijn tekst is aan de agenda 
toegevoegd. 
- Agenderingsverzoek van de SP om de informatienota Beantwoording motie afvalbakken 
te agenderen voor een debatronde. 
De fracties van de SP, CDA, PvdA en D66 steunen dit verzoek, de overige fracties niet. 
Het verzoek is afgewezen. 
- Agenderingsverzoek van de ChristenUnie en GroenLinks om de informatienota 
Verkenning Warmtegids Zwolle te agenderen voor een informatieronde. De raad stemt 
hiermee in. Naast genoemde uit te nodigen partijen zullen ook uitvoerders worden 
uitgenodigd. 
- De fractie van de VVD kan zich niet vinden in het collegebesluit om de Menistenbrug 



 

Korte terugblik  Pagina 3 van 4 
 

definitief af te sluiten voor autoverkeer. 
- De fractie van de SP vraagt om een afschrift van de collegereactie op de brief over 
beschermingsbewind. 
- Voor het overige wordt de lijst ingekomen stukken, inclusief de voorgestelde wijze van 
afdoening, vastgesteld. 

6. Strategische Agenda gebiedsontwikkeling Spoorzone/Hanzeland  
- Amendement 6-1 van de SP over woningaantallen Met algemene stemmen aangenomen. 
- Motie 6-2 van CDA, SP, D66, VVD, CU en PvdA over meer woningen in de 
Spoorzone/Hanzeland Met algemene stemmen aangenomen. 
- Motie 6-3 van de PvdA over Kansen voor Assendorp De fracties van de PvdA, D66 en SP 
stemmen voor de motie, de overige fracties stemmen tegen. De motie is verworpen. 
- Motie 6-4 van Swollwacht, VVD en CDA over het (tijdelijk) openstellen van de Van 
Karnebeektunnel. 
De fractie van GroenLinks stemt tegen de motie, de overige fracties voor. De motie is 
aangenomen. 
- Motie 6-5 van VVD, CU, Swollwacht en CDA over parkeervoorziening Spoorzone. 
De fracties van SP, GroenLinks en D66 stemmen tegen de motie, de overige fracties 
stemmen voor. De motie is aangenomen. 
- Motie 6-6 van CU, PvdA, CDA, Swollwacht, VVD en GroenLinks over verbetering 
fietsstallingsfaciliteiten zuidzijde station. 
Met algemene stemmen aangenomen. 
- Het voorstel wordt vervolgens ook met algemene stemmen aangenomen. 

7. Bestemmingsplan Assendorp, Zuiderkerkstraat 2  
Met algemene stemmen aangenomen.  

8. Vaststelling bestemmingsplan Diezerpoort, burgemeester Roelenweg, vierde woontoren  
Met algemene stemmen aangenomen.  

9. Vaststelling bestemmingsplan Hessenpoort, 3e partiële herziening  
Met algemene stemmen aangenomen.  

10. Vaststelling bestemmingsplan Kamperpoort, Harm Smeengekade 13 (brandweerkazerne)  
Met algemene stemmen aangenomen.  

11. Vaststelling beheersverordening Buitengebied – Herfte, Wijthmen, herziening  
Met algemene stemmen aangenomen.  

12. Ontwikkeling en realisatie tijdelijke initiatieven Voorsterpoort (Rova terrein)  
- Motie 12-1 van alle partijen. 
Met algemene stemmen aangenomen. 
- De fractie van het CDA stemt tegen het voorstel, de overige fracties stemmen voor. Het 
voorstel is aangenomen. 

13. Beeldkwaliteitplan Breezicht Zuid  
Met algemene stemmen aangenomen.  

14. Aanpassing reglement commissie werkgeverschap raadsgriffie  
Met algemene stemmen aangenomen.  

15. Verordening re-integratie Participatiewet, IOAW, IOAZ gemeente Zwolle 2019  
Van de agenda afgevoerd.  

16. Begrotingswijziging 2018/1 van GGD IJsselland  
-Motie 16-1 van SP, CDA, PvdA en D66 over zienswijze op tijd. 
Met algemene stemmen aangenomen. 
-Ook het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
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17. Vaststelling periodieke begrotingswijziging 2018  
Met algemene stemmen aangenomen.  

18. Belastingverordeningen 2019  
De fractie van de SP stemt tegen het voorstel, de overige fracties stemmen voor. Het 
voorstel is aangenomen.  

19. Decentralisatie Uitkering Vrouwenopvang 2018  
Met algemene stemmen aangenomen.  

20. Plaatsing Zonnepanelen  
Met algemene stemmen aangenomen.  

21. Begrotingswijzigingen ONS  
Met algemene stemmen aangenomen.  

22. Moties Vreemd aan de orde van de dag  
-Motie 22-1 van D66, PvdA, CDA en SP over plek voor kunst en cultuur in de Statenzaal. 
De fracties van D66, PvdA, CDA en SP stemmen voor de motie, de overige fracties 
stemmen tegen. De motie is verworpen. 

23. Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering om 21.40 uur.  
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